
  

 

SÖDERTÖRNSKOMMUNERNA SAMVERKAR 
www.sodertornskommunerna.se 

 

Minnesanteckningar från 
Södertörnskommunernas ledningsgrupp 

Tid Fredagen den 28 oktober 2022 kl 8.30-11.00 

Plats Huddinge kommunhus, lokal A-salen 

 

Deltagare Leif Eriksson Botkyrka 
 Carina Molin Botkyrka (punkt 2) 
 Pernilla Vera Botkyrka (punkt 3) 
 Magnus Gyllestad Haninge, ordförande 
 Anna W Haapaniemi Haninge (punkt 2) 
 Bo Jensen Haninge (punkt 3)  
 Camilla Broo Huddinge 
 Ann-Christin Rudström Huddinge (punkt 2) 
 Petra Kålbäck Nynäshamn 
 Jenny Linné  Nynäshamn (punkt 2) 
 Mats Drysenius Nynäshamn (punkt 2)  
 Mats Bergström Salem 
 Stefan Hollmark Södertälje 
 Andreas Klingström Södertälje (punkt 2) 
 Johanna Stephan Södertälje (punkt 3) 
 Björn Rabenius Tyresö 
 Frida Nilsson Nykvarn  
 David Schubert Nykvarn 
 Helene Olofsson Södertörnskommunerna 
 Carina Lundberg Uudelepp Region Stockholm (punkt 2) 
 Anton Västberg Region Stockholm (punkt 2) 
 Magnus Kristiansson Region Stockholm (punkt 2) 
 Karin Ölander Region Stockholm (punkt 2) 
 
Ej närvarande Cynthia Runefjärd Tyresö 
 Christina Lood Salem 
 Charlotta Brask Botkyrka 
 

1. Välkommen och presentationsrunda 

Magnus Gyllestad hälsar alla välkomna. En presentationsrunda genomförs. 

2. Ny regional utvecklingsplan för Stockholmsregionen 

Regionen inleder med att berätta om nya RUFS och processen framåt därefter tar en 
dialog och diskussion vid utifrån i förväg utsända frågeställningar från regionen.  
Framför allt är regionen intresserad av att få svar på hur kommunerna använder 
gällande RUFS 2050 och på vilket sätt planen får genomslag i kommunernas dagliga 
arbete.  
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Regionen har ambitionen att prioritera, fokusera och strukturera kommande RUFS.  
Processen kommer ske i återkommande dialoger med kommunerna för att 
kommande RUFS ska bli ett användbart dokument för alla. Planen är långsiktig och 
det är viktigt att hålla fast i de långsiktiga planerna och idéerna samtidigt som planen 
behöver uppdateras utifrån förändringar i omvärlden. 

Diskussion 

Alla kommuner delger synpunkter och inspel utifrån de i förväg utsända 
frågeställningarna.  

Regionen avslutar med att de avser återkomma med förslag på tidpunkter för 
ytterligare dialog med kommundirektörerna framöver. 

Södertörnskommunerna lyfter avslutningsvis behovet av en strukturerad dialog samt 
medskicket att Södertörnskommunerna har ambitionen och viljan att bidra på ett 
samlat sätt i kommande RUFS process.  

3. Trygghet- och brottsförebyggande frågor inom 
Södertörnssamverkan 

Helene Olofsson inleder med att berätta om bakgrunden, tidigare beslut, tidplan samt 
genomförande sedan tar arbetsgruppen vid och delger resultatet från uppdraget.  

Uppdraget har utförts av konsulterna Ramboll och genomförts under perioden.26 
september till 21 oktober.  Alla kommuner (genom utsedda säkerhetschefer eller 
motsvarande) har intervjuats, fått uppdraget presenterat på ett referensgruppsmöte 
samt getts möjlighet att delge synpunkter på sammanställningen.  Sammanställningen 
bygger främst på underlag och indatainsamling genom intervjuerna.  

Sammanfattning av utredningen: 

▪ Formell och informell samverkan sker på flera nivåer, utifrån behov 

▪ Den befintliga samverkan bidrar med ett värde, men det finns utmaningar i 
hur samverkan sker 

▪ Det finns överlag ett intresse av att samverka inom ramen för 
Södertörnssamverkan 

▪ För att lyckas blir det viktigt att tydliggöra syfte och former som gynnar alla 
 
Beslut 
Nästa steg om hur utredningsuppdraget tas vidare bordlades till nästa 
ledningsgruppsmöte. 
 

Ledningsgruppen tackar arbetsgruppen för redovisningen och ber att få återkomma 
om eventuellt nästa steg och beslut i frågan. 
 

4. Utestående ärenden och föregående möten 

Eventuella utestående ärenden samlas ihop på nästa ledningsgruppsmöte. 
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5. Kommande möten  

Ledningsgruppsmötet 2 december: 
Förfrågan från klimatnätverket att redovisa resultatet från de senaste årens 
samverkan med BioDriv Öst på nästa ledningsgruppsmöte hanteras om tid och 
utrymme finns i agendan. 
Flera utestående ärenden kommer tas upp på ledningsgruppens nästa möte. Även 
mötesplanering för 2023 samt förslag verksamhetsplan 2023 kommer tas upp. 

Samarbetskommitténs möte 10 november: 
På nästa möte kommer nuvarande Samarbetskommittén delta. Nya 
Samarbetskommittén sammanträder fysiskt vid planeringskonferensen i januari 2023. 
Datum och plats är inte satt ännu. 
 

Beslut 

Nästa möte med Samarbetskommittén sker digitalt förslaget på nytt 
utvecklingsprogram presenteras. 

6. Nytt utvecklingsprogram  

Inga synpunkter inkom på utskickat dokument ”SUP 2040”.  

Beslut  

Förslag till nytt utvecklingsprogram (SUP 2040) kan utgöra underlag till 
nästa möte med Samarbetskommittén. 

7. Verksamhetsplan och budget 

Frågan tas upp igen på nästa ledningsgruppsmöte. Pågående aktiviteter kan fortsätta 
så länge.  

8. Förslag val ordförande och vice ordförande Samarbetskommittén 

Bordlades på grund av tidsbrist. 

9. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

10. Nästa möte 

Ledningsgruppen träffas nästa gång den 2 december kl 8.30-11.00 i Huddinge 
kommunhus. 

Magnus Gyllestad tackar, avslutar mötet. 

 

Vid anteckningarna Justeras 

Helene Olofsson Camilla Broo 


